
Orientering om bystævneparkprojektet. 
 
Fra et møde med repræsentant fra rådhuset har vi fået følgende om 
Bystævnepark projektet – gode nyheder. 
1) Rønnebo skal fortsætte som institution i eksisterende bygning (skal 
renoveres). 
2) Den 2 sporede folkeskole bliver ikke til noget. B&U Udvalget tog dette 
valg i august efter at have fået nye beregninger om skolebehovet i det 
fremtidige Tingbjerg/Husum. Behovet dækkes af et nyt enkelt spor på 
Tingbjerg Skole. Der vil blive etableret 90 dagplejepladser i området. 
Plejehjemspladser vil blive placeret i Tingbjerg. Indtil videre vil kommunens 
storkøkken fortsætte i eksisterende bygninger i hjørnet op mod vejen til 
Tingbjerg.  
3) I et opgavepapir fra forvaltningen til arkitektfirmaer (bygning og anlæg) 
skal arkitekterne tegne fra scratch med en byggeprocent på 103% og en 
højde der svarer til nabokvarteret (vores villabebyggelse).  
4) I selvsamme opgavepapir vil der stå at der skal planlægges med èn 
vejløsning (Bystævnet alene) og at Bystævneparken skal fremtræde billøs. 
Der skal arrangeres parkeringsmulighed for beboerne i form af 
parkeringskælder/hus. Det er stadig uvist hvorledes vejgennmførsel 
igennem Vestvolden til Tingbjerg kan realiseres (fredningsbestemmelser og 
andet godt) samt ideen om letbane fra Tingbjerg til Nørreport via 
Frederikssundsvej.  
 
Der vil blive et møde i primo oktober hvor BH Lokaludvalg, Birkevangs 
arbejdsgruppe og Toftager Vejlag skal deltage. Dette møde vil 
hovedsaligt drøfte den nye helhedsplan, der er planlagt til at være 
udarbejdet november/december. 
 


